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Onderwerp: Behoud groenzones en rol van de raad bij de uitwerking van het beleidskader t.a.v.
financiële participatie. 5 ug

 

Ondergetekenden stellen het volgende amendement voor:

Aan het besluitpunt uit het raadsbesluit, te weten:

- “een uitzondering te maken op het in een motie uit 2021 ter overweging gestelde standpunt dat

de landschappelijke kwaliteiten van Gennep onverenigbaar zijn met grootschalige opwek, en

medewerking te verlenen aan de vervolgfase van project Opwek van Energie op Rijksgronden

A73/A77.”

De volgende zinnen toe te voegen:

- Met dien verstande dat:

a) De voorgenomen ontwikkeling niet mag leiden tot kap van de groenstroken tussen de

snelweg en achterland. Minimale aantasting van natuur en landschap is hierbij het

uitgangspunt.

b) De komst van zonnepanelen tot minimale afleiding van weggebruikers mag leiden en waar

mogelijk panelen geïntegreerd worden in een geluidswal.

c) De gemeenteraad van Gennep actief betrokken wenst te worden bij de totstandkoming van

het beleidskader ten aanzien van financiële participatie. Dit om onder meer te streven naar

een hoger percentage lokaal eigendom.

 

Toelichting:

-  Indieners stellen voor om in aanvulling op het raadsbesluit specifieke kaders mee te geven voor

de verdere uitwerking van project Opwek van Energie op Rijksgronden A73/A77. Uitgangspunt

is een goede landschappelijke en ruimtelijke inpassing van de voorgenomen ontwikkeling.

Bestaande bufferzones zijn meer dan alleen potentiële opweklocaties, het zijn waardevolle

groenzones vanuit oogpunt van omgevingskwaliteit en leefbaarheid voor zowel inwoners

evenals natuur. Deze dienen dan ook intact te blijven. Om evenwel kansen te benutten is het

wezenlijk om opwek van zonne-energie te combineren met aanvullende geluidswerende

maatregelen zodat omwonenden voordeel hebben van dit bijkomende effect van de ruimtelijke

ingreep. Daarnaast biedt het uitgangspunt van 50%-lokaal eigendom kansen voor onze

gemeenschap, mits we dit goed aanvliegen. Ook achten we het van belang om het percentage

van 50% verder te verhogen zodat de omgeving maximaal kan mee profiteren. Vandaar dat we

als raad actief in de verdere uitwerking hiervan deelgenoot willen zijn.

  Ondertekening en naam:
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